

7D

KYUSHU + HOT SAND BATH

日本九州+热沙浴

JPNKYU



Experience
Hot Sand Bath



5 Breakfast | 4 Lunch | 4 Dinner

5 早餐 / 4 午餐 / 4 晚餐



4 Stars Accommodation

★★★★★ (Subject to changes)

- Kumamoto - Hotel Nikko **** (1 Night)
- Aso - Kamenoi Hotel **** (1 Night)
- Oita - Art HOTEL **** (1 Night)
- Fukuoka - Nishitetsu Grand Hotel **** (2 Nights)



TIPPING (Not Inclusive)

• JPY 6000 Per Person
导游和司机小费日元 6000 每人



FUKUOKA/福岡

Optional Tour Excursion (自费加点项目)

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY.
自费加点项目,将由您自行决定,并且完全是可选的。

FUKUOKA - KUMAMOTO 2

D

- **Shimotori Street** – A shopping street filled with cafes and restaurants where you can stroll and enjoy the nearby nightlife.

福岡 - 熊本

晚餐

- **下通步行街** - 一条遍布咖啡馆和餐馆的购物街，您可以在这里散步并享受附近的夜生活。

KUMAMOTO - ASO 3

B/L/D

- **Kumamoto Castle** – A large and sturdy Japanese castle located on a mountain top in the Chūō district of Kumamoto City, Kumamoto Prefecture.
- **Kumamoto Sairo** – A Japanese tourist facility located next to Kumamoto Castle in Kumamoto City.
- **Takahiro Gorge** – A canyon in the Miyadai area of Takachiho Town, Nishiusuki District, Miyazaki Prefecture, through which the Gose River flows. It is also known as Gose River Gorge and is now considered a famous scenic spot in Japan.
- **Aso Mantouya** – A leisure park located in the Aso-Kuju National Park, designed to provide a place for visitors to relax and rejuvenate.

熊本 - 阿苏

早餐/午餐/晚餐

- **熊本城** - 位于熊本县熊本市中央区的山顶日本城堡。那是一座大而坚固的城堡。
- **城彩苑** - 是位于熊本市熊本城旁边的日本旅游设施。
- **高千穗峡谷** - 是位于日本宫崎县西臼杵郡高千穗町三田井地区的一个峡谷，五濑川在峡谷中流过，又称为五濑川峡谷，现被列为日本的名胜。
- **阿苏馒头屋** - 是位于阿苏九重国立公园内的休闲公园。这些设施旨在为游客提供一个放松身心和恢复活力的地方。

ASO - MIYAZAKI - OITA 4

B/L/D

- **Kurokawa Street** – Along Kurokawa Street, there are souvenir shops, restaurants offering local cuisine, and inns.
- **Aso Daikanbo** – Located on the northeastern edge of the Mount Aso caldera, in the Kumamoto region.
- **Yufuin Town** – A famous hot spring town in Oita Prefecture, near the popular hot spring resorts Kurokawa Onsen and Beppu.
- **Kinrin Lake** – A small lake at the end of the famous Yufuin shopping street, known for its warm water flowing from it in winter.
- **Sea Hell** – The largest of the 8 "Hells" in Beppu, featuring the "Blue Hell," a boiling hot spring with bright blue water, hot enough to cook an egg.
- **Blood Pond Hell** – A steam bath with deep, red-colored water, naturally tinted by iron oxide, and nearby foot baths.
- **Hot Sand Bath** – Bathers slowly steam themselves in sand at temperatures between 50 to 55°C for about 10 minutes.

阿苏 - 宫崎 - 大分

早餐/午餐/晚餐

- **黑川街** - 沿着黑川街，有可以品尝当地美食的纪念品商店和餐厅，还有旅馆。
- **阿苏大观峰** - 位于内牧温泉地区的东北部，位于阿苏火山口外缘的边缘。
- **汤布苑小镇** - 是大分县著名的温泉小镇，距离另外两个受欢迎的温泉天堂黑川温泉和别府不远。
- **金鳞湖** - 那是在冬天，从这个湖流出的水很热。这个湖很小，位于著名的由布院购物街的尽头。
- **海地狱** - 别府 8 个地狱中最大的一个。有一个巨大的“蓝色地狱”，有明亮的蓝色，沸腾的热水，热到可以煮一个鸡蛋。
- **血池地狱** - 蒸汽温泉池，深红色的水由氧化铁自然着色和附近的足浴。
- **热沙浴** - 温度达到 50 至 55°C，沐浴者在十分钟内慢慢地在沙子中蒸自己。

OITA - HITA - ASAKURA - FUKUOKA 5

B/L/D

- **Mamedamachi Street** – A traditional shopping street featuring authentic ancestral buildings and handicrafts.
- **Sanren Suica Market** – A market offering a wide variety of fresh produce, processed goods, handmade lunch boxes, rice noodles, bread, and other specialty items.
- **Dazaifu** – Famous for the grand Tenmangu Shrine, surrounded by thousands of plum trees, popular among students praying for academic success.

大分 - 日田 - 朝仓 - 福岡

早餐/午餐/晚餐

- **豆田町老街** - 一个拥有正宗祖传建筑和工艺品的传统购老街。
- **三连水车市集** - 生鲜农产品及加工品、手工饭盒、米粉面包等特色商品品种齐全
- **太宰府** - 它最出名的是宏伟的天满宫神社，周围环绕着数千棵梅树，深受学生祈求学业成功。

FUKUOKA 6

B/L

福岡

早餐/午餐

- **Motonosu Inari Shrine** – A shrine built in 1955 under the command of the white fox god, serving as a co-guardian deity of the Tsuwano Taiko Valley Shrine in Shimane Prefecture.
- **Kitakyushu Outlet Mall** – The newest and largest outlet shopping center in western Japan, located in Kyushu. Bring your family and enjoy a day of shopping.

- **元乃隅稻荷神社** - 1955 年按照白狐神的命令为岛根县津和野太鼓谷神社的共同守护神建造的神社。
- **北九州奥特莱斯商城** - 是九州在日本西部最新和最大的奥特莱斯购物中心。带上家人，享受购物的一天。

7 FUKUOKA ✈ SINGAPORE

福岡 新加坡

B | 早餐/Meal on Board | 机上用餐



Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)



☎ 6908 7666 ☎ 8138 5033

✉ enquiry@searchtravel.com.sg 🌐 www.searchtravel.com.sg

🏠 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

ATTRACTIONS 旅游景点



Aso
ASO MANTOUYA
阿苏馒头屋



Oita
SEA HELL
海地狱



Kyushu
DAZAIFU
太宰府



Takachiho
TAKACHIHO GORGE
高千穗峡谷



Kumamoto
KUMAMOTO CASTLE
熊本城



Oita
KINRIN LAKE
金鳞湖

For reservations
or any other
inquiries, please
contact our staff.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

Tel : 6908 7666  8138 5033
People's Park Centre #02-75A
101 Upper Cross Street S(058357)
E-mail: enquiry@searchtravel.com.sg
www.searchtravel.com.sg

